
 
 

Ekerö 6 december 2022

Fråga till kommunstyrelsens ordförande Johan Elfver (M)

Bakgrund

På kommunstyrelsens sammanträde den 29 november fick vi ta del av hur ni i den nya 
alliansen vill styra kommunen, genom en omorganisation i den politiska organisationen som 
vi senare ikväll ska fatta beslut om. Det ska inrättas ytterligare en kommunalrådspost och 
sammantaget får kommunen 4 kommunalråd, de 3 kommunalråd förutom KSO ska även höjas 
i sina sysselsättningsgrader och dessutom tilldelas politiska sekreterare. Allt sammantaget 
gjorde att jag yrkade på en ekonomisk redogörelse av denna omorganisation, samt på en 
återremiss av ärendet, vilket avslogs. Du har även fått frågan varför denna omorganisation 
görs och vi har fått till svar ”att det är för att ni vill dra ert strå till stacken” rent ekonomiskt. 

Vi befarar att denna omorganisation kommer öka kostnader och vill därför ställa följande 
fråga.

Fråga:

- Varför görs ingen ekonomisk redogörelse för vad detta kommer att kosta 
skattekollektivet?

För Öpartiet

Desirée Björk


